
 

 

Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy 

 MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA MČ KOŠICE – JUH 

 

 

Košice 4.12.2019 

Číslo: 12/19 

Zapísal: PhDr. Andrea Tragalová 

            Tel: 055/ 720 80 36 

            e- mail: andrea.tragalova@kosicejuh.sk 

 

 

 

Zápisnica 

zo zasadnutia komisie kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 4.12.2019 

 

 

Prítomní: členovia a ďalší prizvaní podľa prezenčnej listiny 

Prezenčná listina tvorí prílohu č. 1 zápisnice 

 

Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu  

2. Návrh Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh na roky 2020 - 2022 

3. Kontokorent Prima Banka 

4. Diskusia 

5. Záver 

       

 

 

K bodu č.1 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Radovan Sušila. Pán predseda privítal prítomných 

a konštatoval, že komisia  je uznášania schopná. Následne dal predseda komisie hlasovať o 

predloženom návrhu programu. Program bol jednoznačne schválený. 

 

 

K bodu č.2 

 

Vedúci OEaM Ing. Zahoranský, PhD. detailne informoval členov komisie o Návrhu 

Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh na roky 2020 – 2022. Členovia komisie 

nemali doplňujúce otázky, preto dal predseda komisie hlasovať.  

Uznesenie: Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy vzala na vedomie 

Návrh Programového rozpočtu Mestskej časti Košice – Juh na roky 2020 – 2022 v súlade s 

§14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v platnom znení a odporúča materiál predložiť na prerokovanie  

na najbližšie zasadnutie  MZ  MČ Košice – Juh. 

Hlasovanie: Prítomní: 5   Za: 5   Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 



 

K bodu č. 3 

 

Vedúci OEaM Ing. Zahoranský, PhD. detailne informoval členov komisie o podmienkach 

čerpania Kontokorentu Prima Banka. Členovia komisie nemali doplňujúce otázky, preto dal 

predseda komisie hlasovať.  

Uznesenie: Komisia kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy vzala na vedomie 

Kontokorent Prima Banka a odporúča materiál predložiť na prerokovanie  na najbližšie 

zasadnutie MZ  MČ Košice – Juh. 

Hlasovanie: Prítomní: 5   Za: 5   Proti: 0  Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu č. 4 

 

V rámci diskusie p. Ivančová navrhuje možnosť otvorenia diskusie ohľadne zvýšenia 

kompetencií spoločne s navýšením finančných prostriedkov pre mestské časti, aj vzhľadom na 

skutočnosť nedostatku finančných prostriedkov na financovanie činnosti našej mestskej časti. 

Pán Zahoranský, ved. odd. EaM informoval o súčasnom spôsobe financovania z mesta Košice 

s porovnaním s ostatnými mestskými časťami.  

P. Nagy sa pýtal na súčasný stav odpredaja pozemku na Alejovej ul. 

P. Zahoranský, ved. odd. EaM informoval členov komisie, že verejná obchodná súťaž bola 

neúspešná aj napriek všetkým uskutočneným krokom. 

 

 

 

K bodu č. 5 
              Ing Sušila poďakoval prítomným členom komisie za účasť na zasadnutí. Najbližšie zasadnutie 

komisie oznámi predseda komisie mailom. 

                
 

 

 

 

                 PhDr. Andrea Tragalová                                                  Ing. Radovan Sušila 

              vedúca OKMaŠ                                                               predseda komisie 


